

WUSV Universal Sieger pravilnik

- 1) Universal Sieger se odvija v okviru enotne prireditve kot kombinacija med tekmovanjem po programu SchH3 ter specialnim tekmovanjem v razstavljanju.
- 2) Zmagovalec Universal Siegerja se ugotavlja s kombinacij skim vrednotenjem obeh tekmovanj. Končno uvrstitev lahko dosežejo le psi, ki se udeležijo obeh tekmovanj.
- 3) Tisti udeleženci, ki se udeležijo Universal Siegerja se razvrstijo po rezultatih, ki so jih dosegli na tekmi in na razstavi (samci in samice ločeno).
- 4) Ustrezno z doseženo uvrstitvijo prejme vsak udeleženec točke za uvrstitev na tekmovanju po programu SchH. Te so identične z uvrstitvijo. Pri enakem številu točke šteje boljša uvrstitev v obrambi, nato pa boljša poslušnost.
- 5) V okviru razstave se udeležence presoja in razvršča na način, ki je običajen za razstave, vendar pa psom ni podeljena formalna ocena. To ocenjevanje se odvija ločeno za samce in samice.
- 6) Pri tem se kupaj ocenjuje in razvršča vse udeležence Universal Siegerja (ločeno le po spolu) ne glede na njihovo starost. Sodnik udeležence le razvrsti, ti pa ne prejmejo ocene. Na željo sodnik lahko sodnik psu podeli tudi oceno.
- 7) V okviru razstave prejmejo udeleženci točke za uvrstitev analogno s 4. točko.
- 8) Nato pa se dosežene točke za uvrstitev iz obeh tekmovanj (tekme in razstave) seštejejo. Udeleženec z najboljšim rezultatom (idealna ocena: $1 + 1 = 2$) je zmagovalec Universal Siegerja (ločen za samce in samice). Udeležence je treba ravnati narascajoče glede na doseženi rezultat.
- 9) Pri enakem številu seštetih točk odloča boljša uvrstitev v tekmovanju po programu SchH.
- 10) Psi, ki ne dosežejo pozitivnega rezultata v tekmi po programu SchH, ostanejo ne glede na število doseženih točk brez uvrstitve, ter se razvrstijo na koncu.

Pogoji za udeležbo na tekmovanju Universal Sieger

- 1) Udeležence mora nominirati pristojna državna zveza.
- 2) Nominirani psi morajo izpolnjevati naslednje pogoje:
 - opravljen izpit SchH3,
 - minimalno telesno oceno „dobro“ v starosti minimalno 12 mesecev,
 - HD/ED - „a“-žig.

WUSV-Universal Sieger Reglement

- 1) Der Universal Sieger wird im Rahmen einer einheitlichen Veranstaltung als Kombination aus einem Sch-H 3-Turnier sowie einem speziellen Schaubewerb durchgeführt.
- 2) Die Ermittlung des Universal Siegers erfolgt durch eine Kombinationswertung aus beiden Bewerben. Es werden nur Hunde gereiht, die an beiden Bewerben teilnehmen.
- 3) Jene Teilnehmer, die am Universal Sieger teilnehmen, werden nach den beim Turnier und im Schaubewerb erzielten Ergebnissen (Rüden / Hündinnen getrennt) gereiht.
- 4) Entsprechend dem erzielten Rang erhält jeder Teilnehmer Platzierungs-Punkte für den SchH-Bewerb. Diese sind ident mit dem Rang. Bei Punktegleichheit zählt der bessere Schutzdienst, danach die bessere Unterordnung.
- 5) Im Rahmen des Schaubewerbes werden die Teilnehmer in der bei Zuchtschauen üblichen Weise beurteilt und gereiht, erhalten jedoch keine formelle Bewertung. Dies erfolgt nach Rüden und Hündinnen getrennt.
- 6) Hierbei werden sämtliche Universal Sieger-Teilnehmer (lediglich nach Geschlechtern getrennt) ohne Rücksicht auf das Alter zusammengefasst. Es erfolgt ausschließlich eine Reihung, keine Beurteilung oder Benotung. Die Ausstellung einer separaten Zuchtbeurteilung ist auf Wunsch möglich.
- 7) Die Teilnehmer erhalten für den im Rahmen des Schaubewerbes erzielten Rang Platzierungspunkte analog Pkt.4).
- 8) Die Platzierungspunkte aus den beiden Bereichen Turnier und Schau werden zusammengezählt.
Der Teilnehmer mit dem besten Ergebnis (Idealnote: $1 + 1 = 2$) gewinnt den Universal Sieger (Rüden / Hündinnen). Die übrigen Teilnehmer sind entsprechend dem erzielten Ergebnis aufsteigend zu reihen.
- 9) Bei Punktegleichheit nach Platzierungspunkten entscheidet die bessere Platzierung aus dem SchH-Turnier.
- 10) Hunde, die im Turnierbewerb kein AKZ erhalten haben, werden ohne Rücksicht auf das erzielte Punkteergebnis ohne Platzierung hintangereiht.

Voraussetzungen für Teilnahme am WUSV-Universal Sieger

- 1) Die Teilnehmer müssen vom zuständigen Landesverband nominiert werden.
- 2) Die nominierten Hunde müssen folgende Voraussetzungen nachweisen:
 - abgelegte SchH 3,
 - Mindestzuchtwert „Gut“ im Alter von mind. 12 Monaten,
 - HD/ED - „a“-Stempel

WUSV-UNIVERSAL SIEGER RULES

- 1) The Universal Sieger will be determined in a single competition consisting of the combination of a SchH3 tournament and a special Breed Show.
- 2) The award of the Universal Sieger title will be determined from the combination of results from both events. Only those dogs participating in both events will receive a ranking.
- 3) The participants will be ranked according to their performances in the SchH tournament and the Breed Show (males/bitches will be separate).
- 4) Participants will receive points equal to their ranking in the SchH tournament. In case of a tie, the higher protection score will determine the placing, and then the obedience score.
- 5) In the Breed Show, dogs will be evaluated and placed as in an ordinary Breed Show. This will be done separately for males and bitches.
- 6) The Universal Sieger competitors will be separated by sex but not by age in the Breed Show. Dogs will be placed in order but no critique or show rating will be given.
It is possible to have a separate critique upon request.
- 7) The participants will be awarded points for the show placing in the same manner as in #4.
- 8) The points awarded in the SchH tournament and in the Breed Show will be added together. The participants with the best results (ideal score is 1+1=2) will be awarded the Universal Sieger title (males/bitches). The other participants will be listed according to increasing combined scores.
- 9) In case of a tie, the best placing in the SchH tournament will determine the winner.
- 10) Dogs that do not receive a passing score in the SchH tournament will be placed at the bottom of the list without regard to the actual number of points received.

Prerequisites for participation in the WUSV-Universal Sieger competition

- 1) The participants must be nominated by their respective national club.
- 2) There must be proof that the nominated dogs possess the following prerequisites:
 - Valid SchH 3 title,
 - Minimum show rating of "Good" at the age of at least 12 months,
 - Certified hips: HD - "a", • Certified elbows: ED - "a"